
Protokół Nr VI /2019 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 28 marca 2019 r. 

 

VI Sesja szóstej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się  

28 marca 2019 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 

Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 1. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1400,  a zakończyły ok. godz. 1715. 

Obrady były rejestrowane za pomocą urządzeń nagrywających obraz i dźwięk oraz  

transmitowane online za pośrednictwem strony www.crv.pl. 

Ad. 1  

Otwarcie VI Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny Maciej Sikorski,  

-  Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego Józef Blank, 

-  Wójt Gminy Biskupiec Arkadiusz Dobek,  

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, szefowie służb i naczelnicy Starostwa 

Powiatowego (lista - załącznik nr 3) 

- przedstawiciele mediów: Grzegorz Podkomorzy z Tygodnika Internetowego oraz 

Marcin Zalewski z Gazety Nowomiejskiej. 

Przed przystąpieniem do obrad, wręczono wyróżnienia laureatom plebiscytu „Gazety 

Olsztyńskiej” – SuperSołtys 2018”. Wyróżnienia otrzymali: Maria Nadolska – Sołtys wsi 

Boleszyn, gmina Grodziczno - tytuł SuperSołtysa województwa warmińsko mazurskiego, 

Piotr Hauzer – Sołtys wsi Linowiec, gmina Grodziczno - tytuł Brązowego Sołtysa 

województwa warmińsko mazurskiego, Anna Lewicka – Sołtys wsi Kurzętnik - tytuł 

Brązowego Sołtysa powiatu nowomiejskiego. 

Przywitano również nowego Zastępcę Komendanta Powiatowego PSP – st. kpt. Krzysztofa 

Szałkowskiego. 
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Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 17 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, żeby Sekretarzem obrad był radny Andrzej Lewandowski. 

Przewodniczący zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Lewandowski wyraził zgodę. 

Przystąpiono do głosowania. Raport z głosowania stanowi załącznik nr 4. Radny 

Lewandowski został powołany na Sekretarza obrad. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad, który radni otrzymali w materiałach sesyjnych 

(załącznik nr 5) Zapytał czy ktoś z radnych ma do niego uwagi. 

Radni nie mieli uwag. Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 6. Przyjęto porządek obrad, który przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie VI Sesji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Powiatu.  

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

8. Roczne sprawozdania z działalności: Powiatowej Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej, Komendy Powiatowej Policji oraz Komendy Powiatowej PSP.  

9. Raport z monitorowania Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego na lata 2015 – 

2022. 

10. Przerwa 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/16/2018 Rady Powiatu  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 06 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2019 – 2034 ze zm. 



 3 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/17/2018 Rady Powiatu  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 06 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2019 r. ze zm. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe Miasto 

Lubawskie z siedzibą w Mszanowie z przeznaczeniem na realizację w roku 2019 zadania 

„Budowa ścieżki rowerowej Bratian – Iława II etap Radomno – Iława”.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

zadania w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej w roku 2019.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

16. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie obrad VI Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad V Sesji Rady Powiatu Teresa Łątkowska poinformowała, że zapoznała się  

z protokołem i nie ma do niego zastrzeżeń. Radna wnioskowała o przyjęcie protokołu bez 

odczytywania. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 7. Przyjęto protokół nr V/2019. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 22 

lutego do 21 marca 2019 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach 15, 21, 28 lutego 

oraz 11 marca 2019 r. (załącznik nr 8) 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta Andrzej Ochlak przedstawił uzupełnienie sprawozdania: 

- 1.03 – otwarcie Centrum Aktywności Lokalnej w Wlk. Bałówkach; 

- 4-6.03 – Starosta uczestniczył w wyjeździe do Brukseli, wyjazd organizował Marszałek 

Województwa; 

- 11.03 – posiedzenie Zarządu Powiatu oraz Zgromadzenia Wspólników Szpitala 

Powiatowego; 

- 12.03 – spotkanie Hodowców Bydła Mlecznego w Rożentalu; 



 4 

- 14.03 – roczna narada w Nadleśnictwie Brodnica; Konwent Starostów Województwa  

Warmińsko – Mazurskiego z udziałem Wicewojewody Warmińsko – Mazurskiego Sławomira 

Sadowskiego oraz Dyrektora Narodowego Funduszu Zdrowia Andrzeja Zakrzewskiego – 

głównym tematem spotkania było finansowanie szpitali powiatowych; 

- 15.03 – posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku; 

- 16.03 – Festiwal Piosenki Harcerskiej w Łąkorzu; 

- 17.03 – Charytatywny Turniej Piłki Nożnej na hali MOSiR w NML – z wpisowego udało 

się zebrać ponad 3 tys. zł na rzecz nowomiejskiego szpitala; 

- 18.03 – objazd dróg powiatowych; 

- 20.03 – spotkanie z Z-cą Wójta Gminy Kurzętnik oraz Sekretarzem Gminy Kurzętnik  

w sprawie przebudowy drogi powiatowej Partęczyny – Tereszewo; 

- 21.03 – posiedzenie Zarządu Powiatu; Konwent Dyrektorów Powiatowych Urzędów Pracy 

w Biskupcu; 

- 22.03 – spotkanie z Burmistrzem Miasta, Wójtami Gmin, komendantami policji i straży 

pożarnej; 

- 25.03 – spotkanie z Podsekretarzem Stanu w Ministerstwie Rolnictwa i rozwoju wsi 

Ryszardem Zarudzkim na temat płatności bezpośrednich; 

- 26.03 – spotkanie z Z-cą Komendanta Powiatowego PSP Krzysztofem Szałkowskim; 

- 27.03 – spotkanie z Mirosławem Raduszewskim - Dyrektorem Kontraktu, PORR (Polska) 

S.A., wykonawcy obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego; Starosta dodał, że p. 

Raduszewski nie mógł przybyć na dzisiejszą sesję, ale przybędzie na sesję kwietniową  

i przedstawi informację na temat realizacji inwestycji; sesja Rady Miejskiej – Rada Miejska 

przekazała 50 tys. zł na zakup sprzętu dla Szpitala Powiatowego. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. 

Radny Jan Rochewicz w nawiązaniu do informacji o Konwencie Starostów, zapytał czy jest 

jakaś poprawa w kwestii finansowania szpitali. 

Starosta odparł, że na razie nie ma żadnych informacji. Dyrektor Szpitala Bogumił Kurowski 

pojechał dziś na spotkanie z Dyrektorem NFZ.   

Radni nie mieli więcej pytań. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący poinformował, że w pierwszej kolejności głos zabierze Wójt Gminy 

Biskupiec.  
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Wójt Gminy Biskupiec Arkadiusz Dobek poinformował, że przybył na sesję w sprawie 

dotyczącej poprzedniej sesji Rady Powiatu, a dokładnie zarzutów jakie padły w kierunku 

Wójta Gminy Biskupiec oraz gminy Biskupiec ze strony radnego Marka Romanowskiego. Po 

wysłuchaniu nagrania z sesji i zapoznaniu się z interpelacją złożoną przez radnego, Wójt 

chciałby zapytać radnego – gdzie widzi biznes, który wójt gminy miałby robić na szkole. 

Drugi zarzut radnego dotyczył tego, że gmina utworzyła szkołę tylko po to, aby wziąć 

subwencję i nic więcej nie robić. Wójt stwierdził, że podejrzewa iż radny Romanowski nie 

był ani razu w szkole w Krotoszynach, nie rozmawiał z dyrektorem szkoły, z kadrą,  

z rodzicami dzieci, które uczęszczają do szkoły. Na podstawie szczątkowych informacji od 

rodziców dzieci, które ani jednego dnia nie spędziły w szkole, radny coś insynuuje pod jego 

kierunkiem. Radny w swojej interpelacji odniósł się do trzech protokołów z kontroli. Wójt 

poinformował, że do dnia 28.02 kiedy odbywała się sesja, odbyły się kolejne kontrole w 

szkole. Na obecną chwilę w szkole pracuje trzynastu nauczycieli, z tego część na 

szczątkowych etatach (2,3 godziny). Czterech nauczycieli uzupełnia kwalifikacje. 

Wymagania w oświacie często się zmieniają. W tej chwili nauczyciele muszą mieć ukończoną 

pedagogikę specjalną. Z ostatniego pisma Kuratora Oświaty wynika, że odstępuje on 

całkowicie od postępowania w sprawie wyjaśnień i kontroli do momentu uzupełnienia 

kwalifikacji przez nauczycieli, co nastąpi w czerwcu. Pozostali nauczyciele posiadają 

kwalifikacje. Szkoła powstała we wrześniu i do końca 2018 r. gmina nie otrzymywała na 

uczniów subwencji, a poniosła znaczne wydatki na wyposażenie szkoły. Gmina Biskupiec 

dokłada do wszystkich szkół  - subwencja wynosi 10,3 mln zł, gmina dokłada 3,8 mln zł. Nie 

tylko ta gmina musi dokładać do oświaty, w podobnej sytuacji są wszystkie gminy. Jeżeli 

chodzi o finansowanie szkoły w Krotoszynach, subwencja na szkołę wynosi 290 tys. zł,  

a wydatki 760 tys. zł. Resztę gmina musi dołożyć. Do pozostałych szkół dokłada jeszcze 

więcej. Gdzie w tym jest jakiś biznes. Gmina cały czas inwestuje w szkołę. Cały szum wokół 

szkoły nie zrobili rodzice dzieci, które uczęszczają do szkoły. Rodzice ci, w czasie kiedy 

nastąpił atak na szkołę, sami pisali pisma do Ministerstwa i  Kuratorium w obronie szkoły,  

z obawy, że ktoś zniszczy miejsce, gdzie ich dzieci czują się dobrze. Wójt poprosił radnego 

Romanowskiego, aby najpierw zapoznał się dokładnie z sytuacją, zanim zacznie wyciągać 

wnioski. Dodał, że jest mu przykro, że radny jako mieszkaniec gminy Biskupiec, zamiast 

stanąć w jej obronie, atakuje i szkaluje. Wójt zapewnił, że szkoła w Krotoszynach 

funkcjonuje dobrze. Zaprosił rodziców dzieci, radnych do odwiedzania szkoły. Jeżeli chodzi  

o kontrole – trzy w 2018 r. i pozostałe w 2019 r., przyjeżdżały na nie różne osoby. Wynik 

jednej kontroli formułował zarzuty co do jednych kwestii, a wynik kolejnej – mówił, że te 
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sprawy są w porządku, a formułował inne zarzuty. Każdy z kontrolujących miał inne zdanie 

w kwestii prawa oświatowego. Nie obyło się bez interwencji w Kuratorium. Wójt 

poinformował, że szkoła nie ma żadnych barier architektonicznych. Wiadomo, że szkoła która 

dopiero zaczyna funkcjonować, nie może równać się szkołami, które funkcjonują już 5 czy 10 

lat, bo doświadczenia w pracy przybywa z latami. Wójt poprosił, aby radny najpierw 

zaznajomił się z tematem, zwrócił się do gminy, do szkoły, do rodziców uczniów szkoły,  

a potem formułował zarzuty. 

Radny Daniel Zdanowski złożył następujące interpelacje i zapytania: 

1. interpelacja w sprawie remontu drogi powiatowej nr 1273N i spotkania  

z mieszkańcami – załącznik nr 9; 

2. zapytania dotyczące Szpitala Powiatowego – załącznik nr 10; 

Radny Marek Romanowski odniósł się do wypowiedzi Wójta Gminy Biskupiec. Zapytał 

Wójta dlaczego, skoro jest tak dobrze, trzynaścioro uczniów z gminy Biskupiec woli jeździć 

do szkoły oddalonej o kilkadziesiąt kilometrów. W szkole w Krotoszynach uczy się siedmioro 

dzieci. Radny zapytał co w treści jego interpelacji jest nieprawdą. Nie opierał się na plotkach 

czy insynuacjach tylko na twardych dokumentach – protokołach z kontroli Kuratorium, które 

załączył do interpelacji. W tych protokołach aż roi się od stwierdzeń: nie wykonano, nie 

posiada itd. W protokole z ostatniej grudniowej kontroli jest napisane, że Dyrektor szkoły nie 

realizuje zaleceń pokontrolnych. Rodzice mają duże pretensje do Wójta, że chcąc uruchomić 

szkołę, nie zechciał się z nimi spotkać, posłuchać jakie mają oczekiwania, tylko postawił 

przed faktem dokonanym, zmuszając żeby skierowali swoje dzieci do szkoły  

w Krotoszynach. Rodzice widzieli jaki jest stan szkoły, nie zdecydowali się na to i nadal 

posyłają swoje dzieci do szkoły w Kisielicach. Radny przyznał, że nie była mu znana treść 

ostatniego protokołu z kontroli. Z poprzednich wynikało, że nie było żadnej poprawy, 

dyrekcja i organ założycielski nie realizowali zaleceń pokontrolnych. Radny powiedział, że 

subwencja na dziecko z niepełnosprawnością może być do 10 razy wyższa niż na zdrowe 

dziecko. Wynika to głównie z tego, że wymaga ono super opieki, super warunków. Wójt 

znając wymogi, nie stworzył takich warunków dzieciom, tylko patrzy pod kątem subwencji. 

To zdaniem radnego Romanowskiego bardzo niezdrowa sytuacja. Radny odesłał do treści 

protokołów z kontroli Kuratorium, by każdy mógł sam ocenić czy szkoła jest dobrze 

przygotowana, aby spełnić oczekiwania rodziców. Rodzice walczyli o to, aby Wójt 

sfinansował dowóz. Ostatecznie znalazło się rozwiązanie, ale można to było ustalić na 

początku. Spotkać się z rodzicami, porozmawiać z nimi. Budynek w Krotoszynach stał pusty, 

nie był wykorzystany. Sam pomysł z utworzeniem szkoły był dobry, ale to musi być 
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przygotowane. Chodzi o dzieci specjalnej troski i o to chodziło radnemu, a nie o szkalowanie. 

W treści interpelacji nie ma ani jednej rzeczy, która byłaby nieprawdą.   

Wójt stwierdził, że radny nie słuchał chyba tego co on powiedział. Radny powtarza jak 

mantrę to, co napisał w interpelacji. To są tylko domysły i dywagacje radnego. Od 2015 r. 

przychodzili do niego rodzice dzieci niepełnosprawnych z propozycjami, aby gmina 

utworzyła szkołę specjalną. Kto choć trochę w tym się orientuje wie, ze jest to długotrwały 

proces, nie jest to takie łatwe. W międzyczasie rodzice zapisali dzieci do Kisielic. Nie 

przenieśli dzieci do Krotoszyn tylko z tego względu, że aklimatyzacja dzieci do nowych 

warunków trwa bardzo długo. Rodzice nie chcieli, aby dzieci zmuszone były oswajać się  

z nowymi warunkami. Taki był główny argument. To co się działo potem, to była walka, 

którą radny Romanowski wspierał. Wójt polecił radnemu, aby dobrze zapoznał się z tematem. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Radny Mieczysław Łydziński złożył następujące interpelacje i zapytania. 

1. interpelacja w sprawie działania gminnej spółki wodnej „Górna Osa” w Biskupcu – 

załącznik nr 11; 

2. zapytanie w sprawie przystąpienia powiatu do rządowego programu przywracania 

połączeń autobusowych – załącznik nr 12; 

3. zapytanie w sprawie planowanego strajku nauczycieli – załącznik nr 13. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 8 

Roczne sprawozdania z działalności: Powiatowej Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej, Komendy Powiatowej Policji oraz Komendy Powiatowej PSP 

 

Raport o stanie sanitarnym Powiatu Nowomiejskiego za rok 2018 - załącznik nr 14. 

Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej Ewa Pielak przedstawiła 

sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do raportu.  

Radny Jan Rochewicz zapytał o pobrane próbki wody, w których stwierdzono 

ponadnormatywne wartości jonu amonowego. Radny zapytał czy w związku z wejściem 

nowej dyrektywy azotanowej, inspekcja ma jakieś nowe obowiązki przy wydawaniu decyzji 

przy powstawaniu nowych obiektów inwentarskich.  

P. Pielak odniosła się najpierw do kwestii wody w wodociągu w Gwiździnach. Jakość wody 

była dobra, tylko jest to dość stary wodociąg, rury mają różne średnice i tworzą się zastoje.  
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W stacji uzdatniania przekroczeń nie było, ale tworzyły się w sieci. P. Pielak wyjaśniła, że  

w gminie Nowe Miasto modernizuje się stacje uzdatniania – w Skarlinie budowana jest nowa 

stacja uzdatniania wody, a w Mszanowie będzie modernizowana. Na pewno z tamtej strony 

gminy nastąpi poprawa jakości wody w sieci. Może w przyszłości okolice Gwiździn, Tylic 

też doczekają się takiej modernizacji. W Gwiździnach jest duże gospodarstwo rolne, ale nie 

było zagrożenia ujęcia wody. Woda w studni w Gwiździnach jest dobra. Jeżeli chodzi  

o wydawanie opinii odnośnie budowy dużych obiektów inwentarskich, zastrzeżenia dotyczą 

głównie uciążliwości zapachowych, mikrobiologicznych, dlatego sanepid wydawał 

negatywne opinie. Trudno powiedzieć jaka będzie decyzja gminy, cała procedura trwa długo. 

Faktem jest, że czasem inwestycje w ogóle nie powstają, mieszkańcy coraz częściej wyrażają 

swój sprzeciw. Społeczeństwo jest bardziej aktywne i przeciwne dużym inwestycjom, jeżeli 

mają być zlokalizowane w pobliżu siedzib ludzkich.    

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Z sali obrad wyszedł radny Marcin Buliński. Aktualnie na sali obrad obecnych jest 16 

radnych. 

Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w 2018 r. – załącznik nr 

15. 

Komendant Powiatowy Policji Jacek Drozdowski przedstawił sprawozdanie w formie 

prezentacji multimedialnej. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. 

Pytań nie było. 

Informacja o stanie bezpieczeństwa powiatu nowomiejskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za 2018 r. – załącznik nr 16. 

Informację w formie prezentacji multimedialnej przedstawił Z-ca Komendanta Powiatowego 

PSP Krzysztof Szałkowski.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do przedstawionej informacji. 

Pytań nie było. 

Ad. 9  

Raport z monitorowania Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego na lata 

2015 - 2022. 

Raport wraz z załącznikami – załącznik nr 17. 

Raport omówiła Jolanta Domżalska - Stanowisko ds. pozyskiwania funduszy zewnętrznych. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania. 

Radny Łydziński powiedział, że strategia obowiązuje już jakiś czas, bo powstała w 2015 r. 
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P. Domżalska doprecyzowała, że została opracowana w 2015 r., a zatwierdzona w styczniu 

2016 r. 

Radny Łydziński zapytał czy do strategii wprowadzano jakieś zmiany czy jest ona 

konsekwentnie realizowana tak jak została przyjęta. 

P. Domżalska odpowiedziała, że dokument ten ma za zadanie kreować politykę 

zrównoważonego rozwoju. Ustalono w nim określone priorytety, jest wyznacznikiem do 

pozyskiwania środków zewnętrznych. W strategii wyznaczono główne kierunki działań. Nie 

jesteśmy w stanie przewidzieć i wpisać w strategię wszystkich zadań. Staramy się realizować 

to, co w strategii założono, stąd m.in. raport. Strategia została opracowana do 2022 r. po to, 

aby pokrywała się z okresem programowania. Cele są wyznacznikami do działania. Pewne 

zadania są priorytetami, a inne czekają w kolejce na realizację. 

Starosta dodał, że w wyniku monitoringu realizacji, w strategii mogą nastąpić zmiany.  

P. Domżalska dodała, że strategii zawiera odniesienie do programów nie tylko 

ponadlokalnych – wojewódzkich czy krajowych, ale także do powiatowych programów.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają jeszcze pytania. Radni nie mieli pytań. 

Starosta powiedział, że co prawda na sesji nie padło o to pytanie, ale warto wspomnieć, że 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę o odwołaniu z funkcji Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych 

w Kurzętniku Mirosława Wodary. Starosta oświadczył, że nie było żadnych nacisków, 

podtekstów. Była to przemyślana, zdecydowana i suwerenna decyzja p. Wodary.    

Ad. 10 

 Przerwa 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.  

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obrad obecnych jest 15 radnych. Nieobecni radni: Marcin Buliński i Jan 

Rochewicz. 

Oprócz radnych na sali są obecni: Halina Bartkowska, Ewa Kalisz – Górzkowska, Maciej 

Sikorski, Barbara Orłowska, protokolant – Anna Andrzejczak. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/16/2018 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 06 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2019 – 2034 ze zm. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 18.  

Uchwała nr VI/38/2019 została podjęta. Stanowi załącznik nr 19. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/17/2018 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 06 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2019 r. ze zm. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania.  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 20. 

Uchwała nr VI/39/2019 została podjęta. Stanowi załącznik nr 21. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe Miasto 

Lubawskie z siedzibą w Mszanowie z przeznaczeniem na realizację w roku 2019 zadania 

„Budowa ścieżki rowerowej Bratian – Iława II etap Radomno – Iława” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos.  

Radca Prawny Maciej Sikorski zwrócił uwagę, że w podstawie prawnej uchwał, tam gdzie 

jest przywoływana ustawa o samorządzie powiatowym, należy zmienić numer dziennika 

ustaw, ponieważ w międzyczasie został opublikowany nowy tekst jednolity ustawy – Dz. Urz. 

z 2019 r. poz. 511.    

Przystąpiono do głosowania. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 22. 

Uchwała nr VI/40/2019 została podjęta. Stanowi załącznik nr 23. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie zadania w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej w roku 

2019 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 24. 

Uchwała nr VI/41/2019 została podjęta. Stanowi załącznik nr 25. 
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Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 26. 

Uchwała nr VI/42/2019 została podjęta. Stanowi załącznik nr 27. 

Ad. 16 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Starosta wyjaśnił, że odpowiedzi na zapytania i interpelacje zostaną udzielone na piśmie.  

Ad. 17 

Sprawy różne 

Przewodniczący przypomniał o zbliżającym się terminie składania oświadczeń majątkowych - 

30 kwietnia br.  

Starosta zachęcił wszystkich do udziału w 9 Jarmarku Wielkanocnym, który odbędzie się 14 

kwietnia na Rynku Nowomiejskim. 

P. Skarbnik w nawiązaniu do zapytania radnego Zdanowskiego, poinformowała, że w sprawie 

możliwości odzyskania podatku VAT w ramach remontu chirurgii Szpitala Powiatowego, 

wystąpiono o indywidualną interpretację podatkową. Interpretacja została wydana 12 

września 2018 r. Zgodnie z nią, ani powiat ani szpital nie mogą ubiegać się o zwrot podatku 

VAT.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 18 

 Zamknięcie sesji 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady VI Sesji szóstej 

kadencji Rady Powiatu.     

 

 Nagranie z sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Protokół sporządziła:                  Przewodniczący Rady Powiatu 

             Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 

 



 12 

      

 

           


